
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  9/ 2022 
Aika 20.9.2022 klo 17:00  
Paikka Huittisten kaupungintalo 
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Marko Honkanen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen  

 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

  Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

 

3§  Satakunnan kasvurahasto 

 

Satakuntaan ollaan perustamassa alueellista sijoitusrahastoa, joka tarjoaa kasvu- ja 

kehittymishaluisille satakuntalaisille yrityksille rahoituksen lisäksi osaamisverkostoja 

kasvuhankkeiden toteuttamiseen. 

Porin, Rauman, Kankaanpään ja Huittisten kaupunkien, Satakunnan kauppakamarin ja Satakunnan 

yrittäjien tilaamana toteutettiin selvitys Satakuntalaisesta kasvurahastosta. Siitä kävi ilmi, 

että Satakunnasta löytyy paljon potentiaalisia kasvuyrityksiä. Näitä löytyy kasvavien toimialojen 

yrityksistä, omistajanvaihdoksista, piilevän potentiaalin yrityksistä sekä nuoremmista uusista 

yrityksistä.  

Kasvurahasto olisi tarkoitus toteuttaa tavanomaisista rahastoista poiketen osakeyhtiönä, 

kestoiältään ainakin 15–25 vuotta, jolloin rahaston toiminnassa toteutuu jatkuvuus, 

pitkäjänteisyys, joustavuus ja kustannustehokas hallinnointi. Sijoitusrahastolla on aikaa kehittää 

yhtiöitä, jolloin irtaantumiset voidaan toteuttaa luontaisesti kohdeyhtiöiden ja rahaston 

molempien etujen mukaisesti hyvillä arvostuksilla. 

 

Sijoitusrahaston tavoitekoko on 10M€, joka on tarkoitus koota vaiheittain. Tämä tapahtuu 

maksullisten osakeantien kautta. Vaiheittaisella kokoamisella pyritään siihen, että rahaston koko 

on aina optimaalinen kohdeyhtiöiden kysyntään nähden ja, että uusia sijoittajia voidaan ottaa 

mukaan myöhemmissäkin vaiheissa. Sijoitusrahaston ensimmäisessä eli käynnistysvaiheessa 

tavoitteena on hakea sijoituksia yhteensä noin 3M€, josta kuntien ja kaupunkien osuus olisi 2M€. 

Alustavassa hahmotelmassa Pori sijoittaisi 800.000 – 1.200.000€, Rauma 500.000 – 800.000€, 

Huittinen ja Kankaanpää kumpikin noin 100.000€ ja muut kunnat ja kaupungit yhteensä 100.000-

300.000€. Yksityiseltä sektorilta haettaisiin 1M€.  Jatkokierroksilla on tarkoitus kasvattaa 



 

yksityisten sijoitusten osuutta sijoitusrahastossa. 

 

Jari Turto ja Jussi Virtanen Satakunnan kauppakamarista esittelevät tehtyä selvitystä, ehdotusta  

toimintamallista ja kuntien sijoituksista.  

 

Elinvoimatyöryhmä totesi, että on tärkeää tukea alueen kasvuyritysten kasvumahdollisuuksia, 

koska sitä kautta voimme parhaiten edistää alueen työpaikkojen määrän ja verotulojen kasvua. 

Yrityksen kasvuvaiheessa kassan ja oman pääoman määrien riittävyydet ovat tiukilla sekä tarvitaan 

uudenlaista osaamista. Kasvurahasto auttaa kohdeyrityksiä niin pääoman kuin osaamisen osalta, 

joka myös edesauttaa muun rahoituksen saamisessa. 

 

Keskusteltiin myös siitä, että on hienoa, että myös Huittinen ja Kankaanpää ovat aktiivisesti 

kehittämässä maakuntaan Rauman ja Porin lisäksi. Tämä vahvistaa meidän maakunnallista asemaa 

ja tuo päätöksentekoon myös eri alueiden näkökulmaa.  

 

4§  Seuraava kokous  

6.10. klo 17:00 Matkailun kehittämiskeskus esittäytyy 

 

5§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:00 

 

 

Muistion tarkasti  

 

 

 

Arto Metsämäki  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja   Sihteeri 


